

F-teknologsektionen

Protokoll fört vid Styretmöte 2007-04-19

Tid: Torsdag 2007-04-19

Plats: Styretrummet

Närvarande

Ordförande:	Karin Josefsson
Vice ordförande:	Henrik Hansson
Kassör:	Erik Holmgren
Sekreterare:	Isabelle Stockman
F6-ordförande:	Pontus Ekh
DP-överste:	Erik Zakrisson
NollK-ordförande:	Erik Larsson
SNF-ordförande:	Moa Berglund
Farmrepresentant:	Patrik Rodstedt
Focumateriordf:	Mattias Tjus
Asp:	Johan Hillergren
Asp:	Richard Abrahamsson
Bilnisse och asp:	Linus Eklund

§1. Mötets öppnande

§2. Runda Bordet

- Holma har ordnat med bokföring, deklaration och allmänt fix.
- F6 har haft aspbastu med fint väder och ska ordna gasque första cortegedagen.
- Foc arbetar på en aspning.
- NollK har varit på teambuilding i Lysekil. Anmälningssmailen till aktiviteten efter provtentan är öppna.
- Farm har haft lunchföredrag. Har aspmöte med fika på måndag. Ordnar ett studiebesök till CERN i början av maj.
- DP har varit på hemlig resa till Riga. Glömde endast kvar två personer.
- SNF har ont om aspar från F2. Cederwall har gett klartecken för att det blir räknestugor för F1 och F2 även nästa år.

- Karin har varit på möte med vice rektorn, vice prefekten för F med flera.

§3. Möbelfond

Holma har kollat upp hur det går till att starta en ny fond. Det kostar ingenting. Ärik ska tillsammans med DP ta fram ett förslag på hur de vill att pengarna ska fonderas.

§4. Britney

Brittan är tillbaka i bättre skick än någonsin. Sofforna sitter fast, det går att öppna dörren, handbromsen fungerar och förardörren går att låsa utifrån. Kan inte bli mycket bättre än så här. Linus ska skriva ett bra kontrakt för framtida uthyrningar. Linus är numera ansvarig för bilnisses hemsida och ska maila von Schultz.

§5. Alkoholtillstånd

Föreningar med eget organisationsnummer kan i nuläget söka alkoholtillstånd för Focus utan ett godkännande från någon ansvarig på sektionen, vilket är dumt. Karin ska fixa ett papper som måste vara påskrivet av sektionsordf. eller översten och visas upp hos kåren innan de godkänner tillståndet.

§6. Guldäpplet

Diskuterade fram och tillbaka om det ska delas ut som vanligt på cocktailpartyt i lp 1 eller på nästa års Sektionens dag. SNF vet inte riktigt vad de föredrar i nuläget. Mötet kom inte fram till mycket vettigt i frågan.

§7. Lokaler

De som bestämmer ska besluta hur det blir med ombyggnaden av datasaler, Signes och biblioteket i slutet av veckan.

§8. Telefonfanskapat

Pontus är bitter på telefonen i Focus. Tjus kom med förslaget att bygga in telefonen i en låda som endast öppnas om man drar sitt passerkort. Ser man att någon återigen har ritat på bardisken kan personen spåras och straffas. Tjus ska kolla med vaktmästeriet om det är möjligt att ordna och Ärik ska skriva en hotlapp så länge.

§9. Bowling

Holma föreslog att någon ska boka bowling. Han gör det gärna själv men ville inte trampa någon på tårna genom att boka utan att fråga först. Vi andra avstod för att ge honom nöjet, goda vänner som vi är.

§10. Mobilföretag

Euler undrade om sektionen har någon policy mot företag som vill sälja mobilabbonemang. Han tycker själv att Focus är en fritt område där man inte vill bli antastad men överallt annars är okej. Hans förslag är att placera dem i ett tält på Lindholmen under nollkampen där de inte stör någon. Bra tänkt!

§11. Mentometerknappar

Ett mentometerknappsystem vore suveränt till sektionens möte för att slippa allt strul med röströknare som räknar fel. Är nog tyvärr lite dyrt om man inte kan komma över ett bättre begagnat till ett bra pris.

§12. Mötets avslutande

Karin Josefsson
Ordförande

Isabelle Stockman
Sekreterare